
Reunió ordinària de la Junta del AFA de l’Escola Ferran Sunyer

Assistents: Josep, Natxo, Anna, Anouk, Suzanne, Sandra, Maria i Àlvar.

Data: 5 de maig de 2022

Hora: 17h-19h

Lloc: Sala de mestres

ORDRE DEL DIA

1. Extraescolars: acord amb Aldana.
2. Reunions de delegats.
3. Festa de primavera.
4. Trobada geganters.
5. Calendari AFA.
6. Tall de carrer i tabals 13 maig.
7. Reunió AFA-direcció.
8. Resum visita conseller.
9. Torn obert de paraula.

1. Extraescolars: acord amb Aldana.
Seguirem compartint extraescolars amb l´escola Aldana. S'ha decidit prioritzar alumnes a l'hora
de fer inscripcions:

1. famílies de Ferran Sunyer sòcies de l'AFA
2. famílies de Ferran Sunyer no sòcies de l'AFA
3. famílies d'Aldana
4. famílies d'altres escoles

El curs passat s'havia decidit que ser família sòcia de l'AFA seria un requisit per fer
extraescolars, però ha estat difícil fer-ho complir ja que no tenim les dades de les famílies no
sòcies i no es pot demanar a AEE que faci la feina de posar-se en contacte amb aquestes
famílies i insistir-hi. Amb aquest nou arranjament, es dóna prioritat a les famílies sòcies.

S'avisarà les famílies del nou sistema a l'hora de fer les inscripcions. Les inscripcions es faran
durant el mes de juny. Es demanarà a Hamza que tradueixi l'oferta i Suzanne oferirà una tarda
perquè les famílies que tinguin dificultat per fer la inscripció pel tema de l'idioma puguin venir
a l'escola a fer-la.

També es comunicarà que durant acollida es fan els deures i el reforç per a les famílies que
hagin demanat aquest servei.

2. Reunion delegats.
L'escola vol fer una reunió informativa sobre les colònies per a les famílies que faran P5, segon,
quart i sisè el curs que ve. Ha demanat una reunió prèvia amb les famílies delegades per
organitzar-la. Necessiten famílies voluntàries per compartir la seva experiència i animar les
famílies a participar-hi. Es parlarà amb la Xènia perquè parli amb l'escola i amb delegats.

3. Festa de primavera.
Per falta de gent, al principi es va decidir anul·lar la festa de primavera. Però la Maria i l'Álvar, que
són de P4, han dit que segurament podrien aconseguir unes 4 famílies més per fer el grup motor



de la festa. S'ha decidit que si ells volen continuar endavant amb la festa i organitzar-la entre ells,
l'AFA els donarà suport i ajudarà. La festa es faria el diumenge, 22 de maig.

4. Trobada geganters.
Participarem a la trobada de geganters el dissabte, 28 de maig. Sandra parlarà amb Amparo
perquè pregunti a Jonas si té disponibilitat aquell dia, així podem portar els tabals. Si no hi ha
tabals, tornarem a avaluar la participació. Sandra i Josep hi podran ser.

5. Calendari AFA.
Per al curs que ve, s'ha proposat acordar un calendari perquè no s'organitzin més d'una festa a
nivell escolar per trimestre. Es tornarà a parlar més endavant.

6. Tall de carrer i tabals, 13 de maig.
Els tabals estan confirmats per al tall de divendres, 13 de maig. Natxo i Suzanne parlaran amb
la Guàrdia Urbana perquè s'entengui que es tallarà el Parlament a més de Viladomat per poder
fer la rua fins a la placeta. Es posarà una taula de venda de samarretes.

7. Reunió direcció-AFA.
Es posarà una reunió amb adreça amb els temes següents:

− berenar intercultural
− l'hort
− arranjament dels tabals
− acollida setembre i juny
− entrades i sortides escolars
− inscripcions pel curs 2022-2023
− reunions presencials
− ventiladors a les aules

8. Resum visita conseller.
El regidor d’educació del districte i de la ciutat ha vingut a visitar a l’escola juntament amb la
consellera d’educació de l’Eixample i una membre del Consorci. El motiu era visitar les
instal·lacions de l’escola. Ha proposat una reunió amb l'AFA el dia 17 de maig per parlar dels
punts que havíem presentat a la consellera. Entre la junta de l'AFA i el consell escolar, hi
assistirem 4 o 5 famílies.

9. Torn obert de paraula.
S'han presentat a la junta els plànols per canviar la porta de Calders, amb la idea d'evitar les
terrasses dels bars. A principis, l'ajuntament està disposat a retirar tot el mobiliari i canviar-lo
de lloc, per crear més espai per a les famílies.

L´escola es presentarà al concurs de l´ajuntament Transformem als patis. Si ens toca, és una
oportunitat de fer canvis de fons al pati.

Alvar ha anat a la reunió sobre la Ronda Sant Antoni. Els comerciants de la zona voldria que la
ronda tornés a ser com abans; els veïns i veïnes volen la pacificació. Un altre opció que s'està
discutint a la pacificació parcial, amb un carril bus. Juntament amb les escoles Pia i Castella,
com a AFA apostem per la pacificació total.

Dimarts, 17 de maig, hi ha reunió amb el regidor. Els temes que volem tractar són:
− els instituts adscrits
− l'entorn escolar



− la possibilitat d'usar les instal·lacions de l'Aiguajoc


